
REPUBLIKA HRVATSKA

osNovNA Srola HVAR

KLASA: 003-06121-0113

URBROJ: 2128-25-21 -01-1

Hvar. 09. oZujka 2021.9.

ZAPISNIK

Sa siednice Skolskog odbora Osnovne Skole Hvar ( u daljnjem tekst: Skola), odrZane dana 09. oZujka

202 1 .-eodine zakazane u 1 8: 1 5 sati u udionici geograhje.

Nazocni clanovi Skolskog odbora:

i. Natalija Siepanovii, predsjednica Skolskog odbora

-2. BoZo Svetina. zamjenik predsjednice Skolskog odbora

3. RuZica Curin. dlan

4. Sandra Tudor, dlan

Ostali nazodni.

l. Nada Jelidi6, ravnateljica 5ko1e

2. Magda Radi6, tajnica 5ko1e

Odsutni dlanovi:

1. Margita Petri6 Hraste, dlan

2. Nela Raki6 Paduan, dlan

3. Jurica Milidi6. dlan

Zapodelo u 17:30 sati.

Zazapisnidara jejednoglasno izabranatajnica Magda Radi6. Natalija Sriepanovi6, predsjednica Skolskog

odbora, uzpozdrav nazodnima otvara sjednicu, potvrduje da su na istoj od sedam (7) nazoha detiri (4)

dlana, dime se mogu donositi pravovaljane odluke te predlahe slijede6i dnevni red:

1. Verifikacija zapisnika sa sjednice odrilane 28. prosinca2020. g

2. Verifikacij azapisnika sa elektronske sjednice odrlane 13. sijednja 2021. g

3. Verifikacija zapisnika sa elektronske sjednic e odriane 12. veljade 2021. g



r

/

1. Odluka o donoienju prethodne suglasnosti ravnateljici za zapoiljavanje strudnog suradnika-pedagoga

na neodredeno puno (40 sati tjedno radno vrijeme).

5. Odluka o usvajanju lzmjenai dopuna Godi5njeg plana i programa OS Hvar za2Ol9l2O20 Skolsku

godinu

6. Dono5enje Odluke o usvajanju izvje5taja o izvr5enju financijskog plana 2a2020.9.

7. Razno

Predsjednicaje dala dnevni red na glasovanje, teje istijednoglasno usvojen.

AD 1.) Predsjednicaje zapisnik sa sjednice odrZane 28. prosinca202}. godine dalanausvajanje.

Zapisnik je jednoglasno usvojen.

AD 2.) Predsjednica je zapisnik sa elektronske sjednice odrZane 13. sijednja 2021. godine dala na usvajanje.

\, Zapisnik j e j ednoglasno usvoj en.

AD 3.) Predsjednica je zapisnik sa elektronske sjednice odrZane 12. veljade 2021. godine dalanausvajanje.

Zapisnik j e j ednoglasno usvoj en.

AD 4.) Predsjednica je dala rijed rarmateljici. Ravnateljica je je izvijestila nazodne kako je zbog odlaska
djelatnice Jelke Bracanovid u mirovinu ostalo upraZnjeno mjesto strudnog suradnika pedagoga. Takoder je
napomenula kako rarmatelj moi.e a temeljem dlanka 24. st.5. Kolektivnog ugovora zazaposlenike u OS
ponuditi prelazakna drugo radno mjesto djelatniku koji zadovoljava uvjete. S obzirom da je djelatnica Pavla
Juri6 do sada bila zaposlena na neodredeno nepuno radno vrijeme na radno mjesto uditeljice hrvatskog
jezika, a spomenuta je ujedno i profesor pedagogije po zvanju, ravnateljica je odludila njoj ponuditiprelazak
na radno mjesto strudnog suradnika pedagoga. Temeljem navedenoga, ravnateljica je zatraLila prethodnu
Suglasnost Skolskog odbora zazapoiljavanje Pavle Juri6 na radno mjesto strudnqg suradnika pedagoga ne
neodredeno puno (40 sati tjedno) radno vrijeme.

L Rasprave nije bilo. Predsjednica je dala todku na glasovanje.

Jednoglasno je donesena Odluka o dono5enju prethodne suglasnosti ravnateljici zazapolljavanje strudnog
suradnika-pedagoga na neodredeno puno (40 sati tjedno radno vrijeme).

AD 5.) Predsjednica je dala ravnateljici rijed. Ravnateljica je izvijestila dlanove kako se zbogizmjene
kalendara rada Skole(Skolskih prazruka) ukazala potreba zaizmjenom godi5njeg plana i programa. Ujedno su

u izmjenama i dopunamaplana i programa navedene u tablici zaposlenika i sve zamjene od podetka Skolske
godine.

Rasprave nije bilo. Predsjednica je dalatodku na glasovanje.

Jednoglasno je donesena Odluka o dono5enju prethodne suglasnosti ravnatelj ici zazapo5ljavanje strudnog

suradnika-pedagoga na neodredeno puno (40 sati tjedno radno vrijeme).



AD 6.) Predsjednica Skolskog odbora dala je rijec racunovotkinji 5kole Eli Matkovi6,koje je upoznala
prisutne dlanor e Skolskog odbora sa Izr.rSenjem hnancijskog plana 2a2020.9.,a koji je poslan svim
dlanovima Skolskog odbora na razmatranje. Radunovotkinja je naglasila da su sredstva utroSena u skladu sa

Financijskim planom za 2020.g. Prihodi odHZZ-a za zapoi;ljavanje pripravnice koji nisu planirana,
doznaiena su Skoli krajern prosinca 2020.g.,teje ostvaren vi5ak prihoda poslovanja koji se planira potro5iti u
slij edeiem izrj eStaj nom razdoblj u.

Izvje5ie o izvrSenju financijskog plana dano je na glasanje,te je isto jednoglasno usvojeno.

AD 7.) Pod todkom razno ravnateljica je izvijestila dlanove o uspjesima na Skolskim i Zupanijskim
natjecanjima. Tako je istaknula kako je jedna udenica ostvarila izvrsne rentltate na Skolskom natjecanju iz
talijanskog jezlka, te kako je pozvata na Zupanijsko natjecanje. Takoder je istaknula i uspjeh grupe Mladih
tehnidara koji su ostvarili izvrsne rez:ultate na Zupanijskom natjecanju, od kojih su dak dvoje pozvanina
drZavno natjecanje.

Sjednica je zavr5ila t 77 :40.

Zapisnik vodila: Predsjednica Skolskog odbora:

Natalija Sdepanovi6
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